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Nr. 3 BRIEF VAN DE STAATSSECRETARIS VAN VOLKSHUISVESTING,
RUIMTELIJKE ORDENING EN MILIEUBEHEER

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal

’s-Gravenhage, 22 december 1997

Met het verschijnen van de rapportage «de gemiste bescherming»
(Vroman en Asselberghs) is de vraag naar maatregelen om het
niet-gebruik van huursubsidie tegen te gaan extra in de belangstelling
komen te staan. Tijdens de algemene beschouwingen in 1997 heb ik u
medegedeeld het niet-gebruik van de huursubsidie zeer belangrijk te
vinden en om deze reden extra aandacht te willen besteden om het
gebruik van de huursubsidie zo veel mogelijk te bevorderen.
Een plan van aanpak voor het terugdringen van het niet-gebruik zou u nog
voor het Kerstreces worden toegezonden. In de afgelopen periode is met
de koepels van woningcorporaties, verhuurdersorganisaties, ouderen-
bonden, een aantal gemeenten, de VNG en belangenorganisaties voor de
marktsector gesproken en zijn nieuwe maatregelen doorgenomen. Voor
de effectiviteit van het bestrijden van het niet-gebruik is dit van groot
belang. In de maand december wordt deze consultatie afgerond. Begin
januari zal de ministerraad het concept plan van aanpak behandelen. Zo
spoedig mogelijk daarna zal het plan van aanpak aan u worden toege-
zonden.

De Staatssecretaris van Volkshuisvesting, Ruimtelijke Ordening en
Milieubeheer,
D. K. J. Tommel
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